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die was in december ook bezig met grenswerkers....

Groet, Best regards,
Ly Je

Department of International Affairs

51.2e

Ministry of Health, Welfare and Sport

2e @minvws.nl>ver:INE-

Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 16:00
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Onderwerp: follow-up Bilateraal M VWS - Vlaamse minister Beke / notitie quarantaine en grenswerkers

<I

Bijgevoegd met dank aan de ambassade een A4 met maatregelen op het gebied van quarantaine en grenswerkers.

Ad is follow-up bila M VWS — Vlaamse Minister Beke. Weten jullie naar wie ik dit het beste kan doorgeleiden in PDC-19? Voor de

voorbereiding heb ik namelijk vooral geschakeld met collega’s uit team vaccinaties en team testen.

groet,

£ 51.2e

Verzonden: donderdag 14 januari 2021 16:28

< minbuza.nl>

Onderwerp: Terugkoppeling Bilateraal M VWS - Vlaamse minister Beke 14 januari 2021

Beste collega’s,

Graag deel ik hierbij het verslag van het bilateraal tussen M VWS en Vlaamse Minister Wouter Beke van vandaag.

Mochten jullie vragen hebben, laat het dan vooral even weten.

Groet,

5.1.2e

Terugkoppeling gesprek M VWS en Vlaamse minister van Welzijn, Gezin, Volksgezondheid en Armoedebestrijding Wouter Beke

—14 januari 2021

Ambtelijke ondersteuning NL:

Ambtelijke ondersteuning Vlaanderen:
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Afspraken:
e Inventarisatie van quarantainemaatregelen en maatregelen gericht op grensmedewerkers Vlaanderen, die voorbeeld

kunnen bieden voor Nederland (Radhika zal deze actie in samenwerking met de ambassade oppakken).

Gespreksverslag
Het was een kort en prettig gesprek. M VWS en Beke herkenden elkaar nog van eerder contact tussen het CDA en CD&V. M VWS

refereerde aan de Vlaams-Nederlandse Top en was blij dat het gesprek er alsnog van is gekomen.

Vaccinaties

M VWS legde uit dat in Nederland de vaccinatie grootschalig door de GGD georganiseerd is in 25 regio's. Elke regio beschikt

momenteel over 1 vaccinatiecentrum, maar er wordt gewerkt aan de 4-6 centra per regio. Zo zullen er over circa 6 weken 100

centra zijn. Vanwege de specifieke levering en bewaarcondities van BioNTech/Pfizer is besloten om dit vaccin toe te dienen in de

25 grootschalige GGD-centra. In de grotere woonzorgcentra zullen ook BioNTech/Pfizer gaan gebruiken en Moderna zal worden

ingezet in kleinere woonzorgcentra.

Vanwege de grote levering van vaccins in het tweede kwartaal, wil M VWS de capaciteit van 100 vaccinatiecentra tijdig compleet

hebben. M VWS gaf aan dat de verwachting is dat de GGD een half miljoen vaccinaties per week zal moeten zetten. Daarnaast

worden ook 5500 huisartsen ingezet voor het toedienen van minstens een half miljoen vaccinaties per week. Streven is dat in de

lente alle kwetsbare personen en thuiswonende 75 plussers zijn gevaccineerd.; voor de zomer volgen hopelijk alle groepen met

gezondheidsklachten; en voor de herfst zou dan de rest van het land gevaccineerd moeten zijn. Afhankelijk van hoeveel vaccins in

het tweede kwartaal beschikbaar komen, is het volgens M VWS goed denkbaar dat voor de herfst de vaccinaties zijn afgerond.

Vervolgens vertelde Beke dat er 200 vaccinatiecentra in Belgié voorzien zijn, waarvan 120 in Vlaanderen. Huisartsen werken in die

centra, maar worden ook ingezet om in mobiele equipes mensen te vaccineren die niet naar de centra kunnen afreizen. Vraag die

in Vlaanderen nog leeft is of het logistiek haalbaar is dat mensen binnen een straal van 15 km naar een vaccinatiecentrum kunnen

gaan (bij realisatie 120 vaccinatiecentra), of dat men met minder centra moet werken. Immers, Nederland is 2,5 keer zo groot als

Vlaanderen.

Testen

M VWS hoopte dat met sneltesten vooruitgang geboekt kan worden. Deze kunnen dan ingezet worden als toegangstesten voor

evenementen en wellicht kan inzet eraan bijdragen dat op een gegeven moment de horeca weer open kan.

Beke vertelde dat sinds de kerstvakantie er 16.000 PCR-testen per dag in Vlaanderen worden gedaan. Door die vele testen, zien we

ook een stijging in het besmettingscijfer. Al vlakt dit cijfer sinds vandaag wat af. Beke meende dat de combinatie vaccins en

sneltesten belangrijk is om richting de zomer meer te kunnen doen. Beide ministers onderschreven de pedagogische uitdaging om

mensen ervan te overtuigen dat testen belangrijk blijft, ook al is men begonnen met vaccineren.

Quarantaine

Beke vertelde dat in Belgié een quarantaineplicht geldt. In de zomer heeft Beke de 60 Vlaamse zorgzones gevraagd om aan zachte

handhaving te doen. Dit houdt in dat de gegevens van besmette personen kunnen worden doorgegeven aan de medische

zorgraad. De medische zorgraad contacteert vervolgens die personen en wijst op het belang van quarantaine en informeert over

plichten die men heeft. Ook worden in dit soort gesprekken sociale issues geadresseerd en steun geboden (Hoe kan een man van

80 die geen kinderen in de buurt heeft toch aan zijn boodschappen komen?). Nu heeft Beke een decreet gemaakt om de

burgemeesters zodat de burgemeesters ook harde handhaving kunnen uitvoeren. Zo kunnen straatsancties tot max. 6 maanden en

boetes tot max. 4000 euro opgelegd worden.

M VWS legde uit dat in Nederland burgemeesters dit ook op individuele basis kunnen doen, maar veelal niet durven. Ook is helder

dat de politie hierin ook geen rol voor zichzelf ziet; zij zijn toch meer van het boeven vangen. In Nederland wordt daarom gezocht

hoe er bestuursrechtelijk wel boetes kunnen worden opgelegd.

M VWS gaf aan dat ten aanzien van de reizigers hij al heeft gekeken naar de maatregelen die in Belgié zijn genomen. Maar graag

zou hij ook een overzicht hebben van Belgische/Vlaamse voorbeelden van quarantainemaatregelen en maatregelen over hoe om te

gaan met grenswerkers. N.a.v. dit verzoek gaf Beke aan graag M VWS van deze informatie te voorzien.

Voorts vond Beke het belangrijk is om met elkaar uit te blijven wisselen hoe we zaken aanpakken. Elke minister worstelt met

dezelfde vragen of heeft te maken met vragen vanuit het parlement. Institutioneel gezien is Belgié een ingewikkeld land. Echter, dit

zorgt er ook voor dat er wekelijks afstemming plaatsvindt via de Interministeriéle Conferentie Volksgezondheid. En dit is dan juist

een voordeel.
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Beide bewindslieden sloten het gesprek af door af te spreken om contact te houden.


